
Başkanlığımızın girişimleri sonucu, Yüksekova'da kısa bir süre sonra faaliyete geçecek 

olan Gümrük Müdürlüğünün çalışmaları devam etmektedir. Bu vesile ile, Yüksekova 

Gümrük Müdürü Mahmut AKŞAHİN odamızı ziyaret ettiler. Yönetim Kurulu Başkanımız 

Salih ÖZDEMİR ve Yönetim Kurulu Üyemiz Naci TUNA, yapılan çalışmalar hakkında 

bilgi aldılar. 

Yüksekova Gümrük Müdürü Mahmut 

AKŞAHİN odamızı ziyaret ettiler 

07.09.2017 



TOBB, EKONOMİ BAKANLIĞI, DAİB VE ODAMIZ ORGANİZASYONU İLE, DIŞ TİCARET BİLGİLENDİRME SEMİNERİ YOĞUN İLGİ VE KATILIMLA 

GERÇEKLEŞTİ. EKONOMİ BAKANLIĞI İHRACAT GENEL MÜDÜR YARDIMCISI SN. AYTAÇ YENAL VE UZMAN EKİBİ, TÜRKİYE ODALAR VE BORSALAR 

BİRLİĞİ DIŞ TİCARET BİRİMİ YETKİLİLERİ, DOĞU ANADOLU İHRACATÇILAR BİRLİĞİ YETKİLİLERİ, ODAMIZ YÖNETİM VE MECLİS KURULU ÜYELERİ, 

STK'LAR, ODA BAŞKANLARI, KURUM AMİRLERİ, ÜYELERİMİZ VE BASININ KATILDIĞI TOPLANTIDA; SINIR TİCARETİ İLE İLGİLİ SORUNLAR, ÜLKE 

MASALARI, MEVCUT SORUNLAR DİLE GETİRİLDİ.  

AÇILIŞ KONUŞMASINI YÖNETİM KURULU BAŞKANIMIZ SALİH ÖZDEMİR YAPTI. BAŞKANIMIZ KONUŞMASINDA; 

“2013 yılında buranın yönetim kurulu başkanı seçildiğimde 100‘ün üstünde ithalat ve ihracat yapan firmalarım vardı. Şuan içler acısı bir rakam. 25 tane firmamız 

kaldı. 2012 yılında Esendere sınır kapısında yaptığımız ihracat 355 milyon dolar, 2013 yılında yaptığımız ihracat 286 milyon dolar, 2014 yılında adeta bir rekor 

kırdık 380 milyon dolar. Malesef 2015 yılının ilk 6 ayında ihracat yapabildik, güvenlik nedeniyle sınır kapısı 6 ay kapalı kaldı. 180 milyon ihracat yapabildik. En 

acı tablo 2016 yılına ait 23 milyon ihracat yapabilmişiz, Ağustos ayından itibaren 22 milyon dolar bu bizim için çok sıkıntılı ve sancılı bir süreçtir.” SÖZLERİNİ 

KULLANDI. 

DAHA SONRA İHRACAT GENEL MÜDÜR YARDIMCISI SN. AYTAÇ YENAL SÖZ ALDI 

;“Biz Yüksekova’yı bölge ekonomisi açısından çok kritik bir öneme ve konuma sahip görüyoruz. İran - Irak gibi önemli ekonomilerle sınırdaş olan bu ilçemiz 

Sayın Cumuhurbaşkanımızın da müjdelediği gibi yakın gelecekte il statüsü kazanacak. Böylelikle sahip olduğu ekonomik potansiyel daha da artacak. Söz 

konusu potansiyeli değerlendirmek ve bölge halkının yaşam standartlarını yükseltmek amacıyla Sayın Kaymakamımız önderliğinde yapılan alt yapı ve üst yapı 

çalışmaları önümüzde ki dönemde Yüksekova’yı bölgenin merkezi haline getirecek. Yüksekova'daki mevcut ticari aktiviteyi öncelikle komşu ülkelerden uzak İran 

ile ziyeretle yapılan yatırımları arttırmayı hedeflememiz lazım, bununla beraber tarımsal ürünleri, madencilik ürünleri gibi doğal ürünleri ihracata yönlendirmeliyiz. 

Organize sanayi bölgesi alanında üretimleri gerçekleştirmeliyiz. Sınır ticareti daha çok gelişmeli, bu bahsettiğimiz Yüksekova ekonomisini şüphesiz daha çok 

canlandıracaktır 

"Yüksekova’nın bölgesel ticari ekonomik bölge haline getirilmesinde şüphesiz bakanlığımız tarafından sağlanan ihracata yönelik desteklerin önem arz ettiği 

düşüncesindeyiz. Nitekim bakanlığımızın bazı destek programları var. Mesala, uluslararası rekabetin geliştirilmesi, fuar katılım destekleri, yurt dışı bilim mağaza 

pazar araştırması desteği bunlar hep ihracata yönelik destekler benim gözlemim ve aldığım bilgiler doğrultusunda. Yüksekova’da bu desteklerden hiç 

faydalanma olmamış. Bu toplantı bir vesile olabilir. Bunlar gerçekten ciddi önemli destekler. Türkiye’de pek çok firma bu desteklerle birlikte ihracatını arttırdı. 

Bunun yanında üretim teşvikleri bakanlığımızca yabancı sermaye ve üretim teşvikleri sağlıyor.” UZMAN EKİBİN SUNUMLARI VE SORU CEVAP ŞEKLİNDE 

TOPLANTI SONA ERDİ. 

25.09.2017 

ODAMIZ DA DIŞ 

TİCARET 

BİLGİLENDİRME 

SEMİNERİ 



 Esenyurt Mahallesi Sakinlerinin Tokinin rezevr alanı içinde kalan mevcut evlerinin yıkılmaması için 

odamız toplantı salonunda bir toplantı gerçekletirdi. Toplantıya Yönetim Kurulu Başkanımız Salih 

ÖZDEMİR ile Esnaf ve Sanatkarlar Odası Başkanı İrfan SARI başkanlık ettiler. Mevcut sorun ile 

ilgili odamız başkanlığı,  Esnaf ve Sanatkarlar odası Başkanlığı işbirliği ile Çevre ve Şehircilik 

Bakanlığı Ankara da çeşitli temasta bulunmak üzere karar aldılar. 

Esenyurt Mahallesi Sakinleri 

Odamız toplantı salonun da 

sıkıntılarını anlattılar… 

27.09.2017 



Odamız da Doğu Anadolu Kalkınma Ajansı (DAKA) İş 

birliği  ile  Eylül Ayında  30’ar kişiden oluşan 3 ayrı 

gruba toplamda 90 kişiye Girişimcilik eğitimi verildi 


